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* 1דף מס':    

 26/09/2019תאריך הישיבה: 

 10מס' חברי ועד ההנהלה: 

דותן  ,יגאל קליין יובל שינדלר, ,אורי אגוזישלומי גרבר, יעל דוידוב, המשתתפים בישיבה:  שמות
 אלון גולדברג.   ניצן סולומון,אביב כהנא, אבירם, 
 גל אורן.חסרים: 
 . האגודהמזכיר  –זאב פקציארז  -קבוע:  ףמשתת

 .דרור אבודרם :ןמוזמ
              

  : סדר היום של הישיבה
 
 הרמת כוסית לקראת השנה החדשה .1
 .בטיחות .2
 כלבים. .3
 סגירת שער מגרש הכדורגל של צפית על ידי המועצה. .4
 צוות איכות הסיבה. .5
 .1-8/2019דוח בצוע תקציב האגודה לתקופה  .6
 .דיווחים .7

               ------------------------------------------------------------------ 

 דיון והחלטות:

 הרמת כוסית לקראת השנה החדשה. .1

 יעל ברכה את חברי הוועד ואיחלה להמשך עבודה בצוות כפי שעושים עד היום.

 מה לעשות. יש לנו עוד הרבהנפלה בחלקנו ההזדמנות לעשות למען ביתנו ו         

 הסעיף הועלה על ידי דותן ויגאל. בטיחות. .2
 שואל מדוע בשטח ההרחבה קיימים סימוני תנועה כמו פסי הרעדה, מעברי  דותן

 חצייה, שילוט ועוד ובקיבוץ לא. כמו כן, מדוע חודשה הצביעה של חניות, כבישים 
 שאזור בתי הספר ומול בריכת השחייה ובקיבוץ לא.חצייה  ומעברי 

 : כל הצביעה שבוצעה לאחרונה באזור בתי הספר ובחנייה מול הבריכה תשובת זאב
 בוצעה על ידי המועצה ובמימונה והתייחסה לשטח של בתי הספר שבאחריות המועצה.

 לגבי ההרחבה, במידה והנושא תוקצב לשנה הזאת על ידי המועצה, יבוצע אחרי החגים.
 ימים אישורים לשילוט, תמרור, מעברי שונה הוא המצב בשטח הקיבוץ, היות ולא קי

 חנייה ובמפרים שאושרו על ידי וועדת התמרור של המועצה וכפי שנאמר לנו על ידי
 ראש המועצה והמנכ"לית, אין לטפל בסימני דרך שלא אושרו כחוק וזה המצב בשטח הקיבוץ.

 שנכון  : האגודה תפנה שוב לקיבוץ, על מנת שיתקצבו יועץ תנועה שיתכנן את מההחלטה
 ויגיש לאישור וועדת התמרור של המועצה.

 
 כלבים משוטטים. גם נושא זה הועלה על ידי דותן. .3

 : יובל ודותן יציעו הצעה להחלטה.החלטה
 

 סגירת שער מגרש הכדורגל של צפית על ידי המועצה. .4
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 יעל וזאב מסרו שהתקיימה ישיבה במועצה עם נציגי המועצה וצפית.

 
 רישה שלנו, לאחר שכבר חודש בית הספר נעל את שער הכניסה הפגישה התקיימה עקב ד

 
 לצפית, דרכו נכנסו תושבי כפר מנחם לצורך אימוני הליכה, ריצה ומשחקים.

 
 דרישת המועצה באה בעקבות תופעה של וונדליזם שמצאו במקום והמועצה דורשת שהאגודה 

 
 לאחראי, למצלמות ולשילוט.תיקח אחריות על המתקן, לאחר סיום שעות בית הספר, שתדאג 

 

 מאוד לא מקובל על חברי הוועד שהמועצה תבצע צעד חד צדדי שגם לא נכון ולא צודק.         

 בנוסף, בכל יישוב כולל בעיר, תושבי השכונה יכולים להיכנס בשעות הפנאי למתקנים הפתוחים          

 יעל וזאב נדרשים להגיב בחומרה לדרישת המועצה.         

 צוות איכות הסיבה.  .5

ניצן הודיע על הקמת צוות איכות סביבה שיעבוד יחד אתו. חברי הצוות הם גידי קדרון, אסא 

 ברק וטל צוק.

 החלטה: וועד האגודה מאשר את הצוות ומאחל לו הצלחה.

 .1-8/2019דוח בצוע תקציב האגודה לתקופה  .6

. התקציב ללא חריגות 2018ל חודשים ראשונים ש 8זאב הציג את נתוני בצוע של התקציב של 

 לעומת התכנון.

 .1-8/2019החלטה: וועד האגודה מאשר את בצוע תקציב חודשים 

 תרבות על ידי אורי אגוזי. 2.1

להתייחסות לגבי מה שהיה עד עכשיו ומה  80התקיימה ישיבה נוספת של צוות שנת ה 

במהלכו נקבל בברכה את  28/9כמובן מתוכנן אירוע גדול בשבת  מתוכנן עד סוף השנה.

 וצילום כל תושבי היישוב. קולולםהשנה החדשה ונקיים את אירוע שירת 

 . מועדון אוסישקין על ידי אורי אגוזי 2.2

 ₪ 30,000הוקם מתכנן עיצוב מחדש של המקום במסגרת תקציב מיוחד של צוות חדש ש

 למקום כמקדמה על חשבון הכנסות עתידיות.  שוועד האגודה החליט להקצות

 הליך בחירת קבלן חדש לגינון. נמסר על ידי אביב כהנא. 7.3

צוות הגינון המורחב בחר כבר בקבלן החדש ומבקש את אישור הוועד. שמו של 

 הקבלן הנבחר הוא יוסי אוחיון ונמשיך לשמור על המסגרת התקציבית הנוכחית.

 : הוועד מסמיך את אביב, אסא וזאב לקדם חתימת חוזה ומבקש מהצוות לבדוק את    החלטה              
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 יכולתו הכלכלי של הקבלן החדש.              

. נמסר צוות מעקב לפעילות השומר הצעירובחירת  פורום החינוךיה של נצסיום קד 7.4

 על ידי יובל.

 קשים להתחלף.פורום החינוך הנוכחי מסיים שנתיים וחלק מהחברות וחברים מב

על פי החלטת האסיפה של התקיימה בנושא המשך פעילות של השומר הצעיר 

 ביישוב, יש להקים צוות מעקב שידווח תקופתית לפורום החינוך וועד האגודה.

 : יפורסם קול קורא לכלל הציבור בשני הנושאים.החלטה

 על ידי יובל    חרום מקומיים, מועצתיים וארציים. דווח מגנטים לפרסום מספרי טלפון 7.5

 ודותן.

במסגרת פעילות צוות מניעה סוכם להפיץ מגנט עם שמות וטלפונים חרום, במקביל, 

 גם המועצה הכינה פרסום שלה שכולל חלק מאותם הטלפונים.

: מברכים על כל היוזמות. כל המגנטים יחולקו לכלל אוכלוסיית כפר מנחם החלטה

 מכתב הסבר.באותה ההזדמנות כאשר יהיו מוכנים ונוסף 

                    

 וועד האגודה החליט על קיום אסיפה לאישור הדוחות הכספיים של האגודה ליום         7.6

31/12/2018  

 
 
                     נרשם על ידי זאב 


